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Komisjoni esimees informeeris, et „Muud küsimused“ all tuleb arutusele:
- Antsla Gümnaasiumi taotlus tööjõukulude kasutamise kohta;
- Vana-Antsla mõisa ostueesõiguse kasutamine;
- ühe tänavakoristaja koha koondamine;
- Tsooru katlamaja uuele küttele üleminek.

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla eelarvestrateegia 
2. Vana- Antsla katlamaja kütjaga lepingu pikendamine 
3. Autokaupluse doteerimine 
4. Muud küsimused

1. Antsla valla eelarvestrateegia

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk.
Iga aasta 5. oktoobriks peab Antsla Vallavolikogu kinnitama eelarvestrateegia.
Eelarvestrateegia on vallavalitsuse poolt koostatud 4 järgnevaks aastaks. 
Investeeringute all on loetletud tegevuskavas toodud investeeringud. Investeeringuobjektid 
tuleks panna pingeritta. 

Vabaks jäägiks on planeeritud ligikaudu 246 00 eurot. 
Prognoosiperioodiks on arvestatud, et iga aastaselt suurenevad:
- majandamiskulud 2% võrra;
- personalikulud 2% võrra;
- valla poolt antavad toetused tegevuskuludeks 1% võrra. 

Toimus arutelu. 

Räägiti keskmisest palgast Antsla vallas ja palkade erinevusest valla asutustes.

14.30 saabus Rando Treimuth.



Pearaamatupidaja rääkis, et kahjuks puuduvad planeeritavate investeeringute summad.
Selleks, et teada investeeringu summat, peab olemas olema projekt. Väga keeruline on eelarvet 
planeerida, kui me ei tea investeeringute maksumusi.

Komisjoni liikmed ütlesid, et prioriteedid peaksid paigas olema, millises järjekorras 
investeeringuid tegema hakatakse. 

Vallavanem tegi ettepaneku jätta eelarvestrateegiasse: 
- Antsla-Kobela kerliiklustee ehitamine (mis sai sisse maakondlikusse arengukavasse);
- Antsla Gümnaasiumi koolihoone C korpuse renoveerimine,
- Kooli tee ja Haigla tn renoveerimine + Antsla KSK haljastuse ja välisvalgustuse 
projekteerimine;
- Kobela ühisveevärgi- ja kanalisatsiooni renoveerimine.

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga.

2. Vana- Antsla katlamaja kütjaga lepingu pikendamine

Vallavanem informeeris, et Vana-Antsla katlamaja kütab OÜ SW Energia. Veebruari kuus 
alustati OÜ SW Energia juhtkonnaga läbirääkimisi lepingu pikendamise eesmärgil. Hetkel kehtib 
kaks erinevat lepingut - soojusenergiaga varustamise leping ja tervikvara kasutamise leping. 
Vallavalitsuse ettepanek on sõlmida OÜ SW Energia-ga 3 aastane kütteperiood, et saada Vana-
Antsla katlamaja ja Antsla Gümnaasiumi katlamaja lepingud ühte perioodi. Kütja on 
ettepanekuga nõus. Muudatused on ette valmistatud. 
Tervikvara tasuta kasutamise leping pikenes automaatselt lepingu punktist tulenevalt.

Soojusenergiaga varustamise lepingusse tuleb täiendus, et SW Energia kooskõlastab hinna 
Konkurentsiametis. 

15.00 saabus Gabriel Tamm.

Vallavanem ütles, et OÜ SW Energia poolt investeeritud katlamaja seadmete arvestuslik 
jääkmaksumus on 32 400 eurot. 

Toimus arutelu Vana-Antsla katlamaja vara väärtuse üle.

Volikogu esimees ütles, et katlamaja maksis 4 miljonit krooni. Katlamaja anti opereerida OÜ-le 
SW Energia. Operaator ütles, et 67 000 euro väärtuses tuleb teha veel lisatöid, et katel hästi tööle 
hakkaks.

Komisjoni liikmete arvamus ja ettepanekud olid:
- Vana-Antsla katlamaja varade väärtuse leidmisega tuleb edasi tegeleda;
- SW Energial kooskõlastada hind Konkurentsiametis;
- lepingutingimused peavad olema mõlemale osapoolele vastuvõetavad;
- muuta/täiendada Antsla Gümnaasiumi katlamaja lepingu punkti järgmiselt, kütte hind on 
kooskõlastatud Konkurentsiametis;
- Antsla Gümnaasiumi katlamaja lepingu lõpptähtajaks määrata 1. juuli, nagu on kinnitatud 
Vana-Antsla katalamaja lepingu tähtaeg.

3. Autokaupluse doteerimine 

Vallavanem ütles, et arutelu sai alguse mitu kuud tagasi. Autokauplus teenindab 10 omavalitsust. 
Autod on vanad ja vajavad lisainvesteeringuid. Antsla Tarbijate Ühistu omaosalus rändkaupluse 
kahjumi katmisel on suur. Sellepärast on ta teinud kõikidele omavalitsustele ettepaneku osaleda 



kahjumi kulude katmisel. Antsla ja Urvaste valla osa on kõige suurem, sest autokauplust 
kasutavad nimetatud omavalitsustest kõige rohkem inimesi. 
Olemas on analüüs (29 ja 30 nädal), kui palju inimesi kasutab rändkaupluse teenust Antsla ja 
Urvaste piirkonnas. 
Antsla valla piirkonna elanike osatähtsus ostjate arvu järgi on 17,8% kõigist autokaupluse 
kasutajatest. 
Vallavanem oli arvamusel, et maainimestele peab jääma võimalus oma sisseoste teha 
rändkaupluses. 

Toimus arutelu, kuidas Antsla Tarbijate Ühistu kulud on arvutanud ja kuidas kulusid jagab. 

Praegu maksab Antsla Vallavalitsus Antsla TÜ-le rändkaupluse tegevuse toetuseks alla 1000 euro 
aastas, Antsla TÜ on teinud ettepaneku, suurendada summa 1500 euroni aastas. 

Komisjoni liikmed soovisid teada, mida Antsla TÜ liikmete üldkoosolek autokaupluse 
doteerimisest arvab? Eelarve- ja majanduskomisjon teeb kirjaliku järelepärimise.    

4. Muud küsimused

Ettekandega esines vallavanem Merike Prätz. 
4.1 Antsla Gümnaasium on esitanud taotluse, mille kohaselt soovib katta põhikooli toetuse arvelt 
gümnaasiumi astme tööjõukulusid, esialgne vajadus 3700 eurot.
Komisjoni liikmed olid nõus, et põhikooli tööjõukulusid kasutatakse gümnaasiumi astme 
tööjõukulude katmiseks.

4.2 Vana-Antsla mõis osteti 65 200 euro eest ära, vald ostueesõigust kasutada ei soovi.
Seadusest tulenevalt on omavalitsusel 2 kuud aega otsustada. 
Informatsioon tuleb arutusele ka volikogu istungil. 
Mõisa ostis OÜ Skyland Invest.
Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

4.3 Koosseisudes on 4 tänavakoristajat, plaanis on üks koht koondada.
Olemasolevad 3 tänavakoristajat on nõus, et nende töökoormus tõuseb ja uuest eelarveaastast 
tõuseb ka nende töötasu 450 euroni.
Komisjoni liikmed toetasid ametikoha koondamise ettepanekut. 

4.4 Tsooru katlamaja küte maksab praegu aastas 10 800 - 11 000 eurot.
Volikogu esimees ütles, et on saanud ühelt küttefirmalt pakkumise,  mille kohaselt langeks kütte 
hind Lusti Lasteaias ja Tsooru Rahvamajas 35%.
Ettepanek proovida Tsooru Rahvamajas kütte vahetust. Aastas oleks 2000 -3000 eurot võitu. 

Toimus arutelu.

Pearaamatupidaja avaldas arvamust, et teadma peaks selle kütte mWh hinda. 
Volikogu esimees ütles, et hind kujuneb hinnavalemi alusel - Narva põlevkivi hind + OÜ 
Termoekspert marginaal 0,15 eurot liitri kohta + km, see ongi firma kasum ehk opereerimiskulu.

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


